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P R O T O K Ó Ł NR XLVI/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej uroczyście pogratulował Pani Elżbiecie 

Maślankowskiej - Dyrektorowi Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie, przejścia na 

emeryturę, jednocześnie życząc dalszych sukcesów. 

 Następnie Burmistrz Kożuchowa uroczyście pogratulował nowo wybranym dyrektorom 

szkół podstawowych, objęcia przez nich funkcji. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja o stanie przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2017/2018. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. zmieniającej uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. /numer druku XLVI/1/17/ 
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5.2. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. /numer druku XLVI/2/17/ 

5.3. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XLVI/3/17/ 

5.4. zmieniającej uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej. /numer druku XLVI/4/17/ 

5.5. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku XLVI/6/17/ 

5.6. udzielenia dotacji celowej w celu realizacji zadania publicznego polegającego na organizacji 

komunikacji miejskiej w ramach projektu pn.: „Przyjazna Komunikacja Publiczna 

w Nowosolskim subObszarze Funkcjonalnym”. /numer druku XLVI/7/17/ 

5.7. przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji 

z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za czas służby przekraczający normę określoną 

w art. 33 ust. 2 ustawy o Policji. /numer druku XLVI/8/17/ 

5.8. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne 

związane z zakupem ambulansu dla WS SP ZOZ w Nowej Soli. /numer druku XLVI/9/17/ 

5.9. przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Kożuchowa na lata 2016-2022”. 

/numer druku XLVI/10/17/ 

5.10. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1050F Książ Śląski – Czasław”. /numer druku XLVI/11/17/ 

5.11. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLVI/12/17/ 

5.12. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku XLVI/13/17/ 

5.13. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku XLVI/14/17/ 

5.14. uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku XLVI/15/17/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XLIV i XLV. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia statutu Centrum Kultury 
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Zamek w Kożuchowie. /numer druku XLVI/16/17/ 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów. /za- 13, 

przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja o stanie przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2017/2018. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. zmieniającej uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. /numer druku XLVI/1/17/ 

5.2. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji 

Powiatowych Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. /numer druku XLVI/2/17/ 

5.3. odpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XLVI/3/17/ 

5.4. zmieniającej uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej. /numer druku XLVI/4/17/ 

5.5. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku XLVI/6/17/ 

5.6. udzielenia dotacji celowej w celu realizacji zadania publicznego polegającego na organizacji 

komunikacji miejskiej w ramach projektu pn.: „Przyjazna Komunikacja Publiczna 

w Nowosolskim subObszarze Funkcjonalnym”. /numer druku XLVI/7/17/ 

5.7. przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji 

z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną za czas służby przekraczający normę określoną 

w art. 33 ust. 2 ustawy o Policji. /numer druku XLVI/8/17/ 

5.8. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne 

związane z zakupem ambulansu dla WS SP ZOZ w Nowej Soli. /numer druku XLVI/9/17/ 

5.9. przyjęcia „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Kożuchowa na lata 2016-2022”. 

/numer druku XLVI/10/17/ 

5.10. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 
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„Przebudowa drogi powiatowej nr 1050F Książ Śląski – Czasław”. /numer druku XLVI/11/17/ 

5.11. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLVI/12/17/ 

5.12. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku XLVI/13/17/ 

5.13. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. /numer druku XLVI/14/17/ 

5.14. uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku XLVI/15/17/ 

5.15. zmieniającej uchwały w sprawie uchwalenia statutu Centrum Kultury Zamek 

w Kożuchowie. /numer druku XLVI/16/17/ 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XLIV i XLV. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2. 

Stanisławska Aleksandra - Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, przedstawiła 

informację o stanie przygotowania jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2017/2018. /Informacja w załączeniu/. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, Stanisławska 

Aleksandra - Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 

 Podczas dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - Jelinek Marcin, zwrócił uwagę, 

że w przedstawionej informacji brakuje wzmianki dotyczącej  publicznych przedszkoli, wobec 

czego zapytał, czy w zbliżającym się roku szkolnym zapewniona jest wystarczająca ilość miejsc 

dla dzieci w wieku przedszkolnym. Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu oznajmiła, że 

wszystkie dzieci, które wnioskowały o przyjęcie do przedszkoli zostały przyjęte.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację ze sprawozdania z prac 

Burmistrza między sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, 

wnioski i oświadczenia, zgłoszone przez radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie, podczas sesji 
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Rady Miejskiej w dniu 29 czerwca 2017 roku. /Informacje w załączeniu/. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa, Niezgodzki Jacek - radny Rady Miejskiej, Maciąg Piotr - Kierownik 

Wydziału Funduszy i Inwestycji, Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Pikulski 

Adrian - radny Rady Miejskiej. 

 Podczas dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - Jelinek Marcin zapytał, czy 

radni mogą otrzymać listę dróg zakwalifikowanych do ich utwardzenia. Burmistrz Kożuchowa 

oznajmił, że dokument będzie przekazany do wglądu dla zainteresowanych. Następnie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - Jelinek Marcin zapytał, czy na liście znajdują się 

wszystkie drogi, które uprzednio zostały zgłoszone przez sołtysów z gminy Kożuchów. 

Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wszystkie zgłoszone drogi zostały dokładnie zweryfikowane, 

a następnie zakwalifikowane, tak jak ustalono to wspólnie podczas wcześniejszych rozmów.  

 Następnie radny Rady Miejskiej - Niezgodzki Jacek, poprosił o przybliżenie przebiegu ze 

spotkania dotyczącego budowy światłowodu w miejscowościach Broniszów, Radwanów oraz 

Mirocin Dolny, Mirocin Średni i Mirocin Górny. Podczas rozmowy Burmistrz Kożuchowa 

poinformował, że spotkanie dotyczyło budowy sieci światłowodów, aby mieszkańcy sołectw 

mogli mieć lepszy dostęp do internetu w swoich domach. Kolejno Burmistrz zaznaczył, że dzięki 

temu szkoły, świetlice, biblioteki oraz remizy strażackie również będą miały ulepszony dostęp do 

internetu. Kierownik Wydziału Funduszu i Inwestycji - Maciąg Piotr poinformował, że projekt 

będzie realizowany pod koniec przyszłego roku, po uzyskaniu dofinansowania na ten cel przez 

firmę telekomunikacyjną, natomiast produkty i usługi firmy będą oferowane na podstawie cen 

rynkowych. Następnie podczas dyskusji omówiono zakres funkcjonowania omawianego projektu 

oraz czy firma wykonująca zakres prac telekomunikacyjnych może się z nich wycofać. 

Omówiono również różnice pomiędzy położonymi już światłowodami w innym rejonie gminy. 

Zapytano również, czy są już plany, gdzie będą prowadzone prace w tym zakresie, czy w pasie 

drogowym, czy na prywatnych działkach.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 
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Następnie otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara - radna Rady Miejskiej, Drzewiecki 

Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak 

Tomasz - radny Rady Miejskiej, Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Szukiełowicz Zdzisław - radny Rady Miejskiej. 

 Podczas dyskusji radna Rady Miejskiej - Brzezińska Barbara, złożyła wniosek 

o uhonorowanie tytułem "Honorowy Obywatel Kożuchowa" Pana Bogumiła Kapuśniaka oraz 

przedstawiła uzasadnienie wniosku. /Wniosek w załączeniu/ 

 Następnie poinformowano, że Kapituła Honorowa planuje spotkanie w najbliższym 

czasie, na którym to zostaną omówione pozostałe złożone wnioski, natomiast uroczyste 

wręczenie tytułów nastąpi podczas Święta Niepodległości w dniu 11 Listopada br. 

 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - Zieliński Henryk, poprosił o zajęcie się 

i uporządkowanie brakujących nazw dróg i ulic na terenie miasta Kożuchów. 

 Następnie radna Rady Miejskiej - Brzezińska Barbara, odczytała oświadczenie: 

„Jako radna Rady Miejskiej w Kożuchowie chciałabym wyrazić oburzenie zachowaniem 

radnego Zdzisława Szukiełowicza podczas posiedzenia Komisji Spraw Społecznych w dniu 

28.08.2017 r. Ponadto zasmuca mnie to, że Burmistrz Paweł Jagasek zamiast studzić emocje 

również w sposób emocjonalny, również podniesionym głosem wyraził swoje nie zadowolenie 

z mojej wypowiedzi uniemożliwiając mi jej kontynuowanie. Jako radna wybrana przez 

mieszkańców i reprezentująca ich w Radzie Miasta i Gminy mam prawo, a nawet obowiązek 

zabierać głos w sprawach ważnych dla mieszkańców, bez względu na to, czy radnemu oraz 

Burmistrzowi moje wypowiedzi się podobają, czy nie. Ze zdumieniem, spokojem i smutkiem 

słuchałam cierpliwie obydwu Panów. Nie miałam możliwości, żeby w tej sprawie zabrać głos 

podczas Komisji, ponieważ Przewodniczący wyłączył mikrofon zarówno mnie, jak 

i Burmistrzowi. 

Mieszkańcy Podbrzezia Dolnego, dowiedziawszy się o incydencie, kategorycznie 

stwierdzili, że wspierają mnie w staraniach i są oburzeni tym, że nie daje się prawa do swobodnej 

wypowiedzi.”. 
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 Podczas dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej – Drzewiecki Ireneusz zaznaczył, że na 

podstawie § 27 ust. 6 i ust. 7 Statutu Gminy Kożuchów, radny może zabrać głos w każdym 

punkcie obrad. Czas wystąpienia radnego nie może przekroczyć 5 minut. W uzasadnionych 

przypadkach przewodniczący obrad może przedłużyć czas wystąpienia radnego. W tym samym 

punkcie porządku obrad radny ma prawo do jednej repliki. Czas repliki nie może przekroczyć 

3 minut. 

Następnie w odpowiedzi na odczytane oświadczenie radny Rady Miejskiej - Szukiełowicz 

Zdzisław stwierdził, że nie zgadza się z wypowiedzią radnej Brzezińskiej Barbary twierdząc, że 

wypowiedzi radnej sugerujące adorację radnego dla Burmistrza Kożuchowa, obrażają 

mieszkańców Kożuchowa, którzy składali wnioski radnemu Zdzisławowi Szukiełowiczowi, za 

realizację których to wówczas dziękował radny Burmistrzowi Kożuchowa. 

 Następnie radna Rady Miejskiej - Brzezińska Barbara oświadczyła, że nie użyła 

stwierdzenia, że radny Szukiełowicz Zdzisław adoruje Burmistrza Kożuchowa, następnie 

przedstawiła swoje stanowisko w tej sprawie.  

 Radny Szukiełowicz Zdzisław, nie zgodził się ze stanowiskiem radnej w tej sprawie. 

 Następnie Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przedstawi swoje oświadczenie w tej 

sprawie, ponieważ również nie zgadza się z wygłoszonym stanowiskiem w tej sprawie przez 

radną Brzezińską Barbarę.  

 Następnie Burmistrz Kożuchowa przedstawił zaproszenie radnych Powiatu 

Nowosolskiego, zachęcające do wzięcia udziału w pikniku charytatywnym na rzecz Lenki 

Kubów. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej - Drzewiecki Ireneusz, odczytał swoje stanowisko 

w sprawie zgłoszonego wniosku przez radną Brzezińską Barbarę, dotyczącego braku streszczeń 

wypowiedzi radnych Rady Miejskiej w protokołach z sesji Rady Miejskiej oznajmiając, że 

przepisy nie narzucają formy sporządzania protokołów, dlatego aby usprawnić pracę Biura Rady 

protokoły z sesji Rady Miejskiej zostały sprowadzone do formy uproszczonej. Następnie 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że nagrania audio z przebiegu sesji Rady Miejskiej są 

załącznikiem do protokołu oraz są dostępne do odsłuchania w Biurze Rady.  
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Interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie, zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej: 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. W związku z ciągle zgłaszanymi przez mieszkańców Książa Śląskiego uwagami w zakresie 

nienależytego ciśnienia w sieci wodociągowej w miejscowości Książ Śląski, proszę 

o kompleksowe rozwiązanie problemu. Jednocześnie informuję, że już kilkakrotnie na moją 

prośbę pracownicy USKOMU dokonywali pomiarów, a informacje z pomiarów były mi 

przekazywane. O wynikach informowałem mieszkańców. Wyniki pomiarów były prawidłowe. Za 

dotychczasowe interwencje w tym zakresie Panu Prezesowi PUK USKOM z.o.o serdecznie 

dziękuję. Jednakże nie wszyscy zainteresowani mieszkańcy ww. informacje uważają za rzetelnie 

wykonane. Bowiem zwracają mi uwagę, że odbywają się one w godzinach przedpołudniowych, 

kiedy obciążenie sieci praktycznie jest znikome - tego typu pomiary winny być wykonane 

w godzinach wieczornych, kiedy sieć jest w zdecydowanie większym stopniu eksploatowana.  

W związku z tym proszę o rozważenie możliwości, by pracownicy PUK USKOM sp. z o.o., 

najlepiej np. w obecności Pani Sołtys, dokonali ww. pomiarów w godzinach wieczornych. Tak 

byśmy wszyscy mieli rzetelny obraz całej sytuacji.  

2. Proszę o aktualną informację na temat projektowania przez ZDW zatok autobusowych 

w m. Studzieniec. 

Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

cyt.: 

3. Proszę o wyjaśnienie, dlaczego odstąpiono od umieszczania w protokołach z sesji Rady 

Miejskiej – w ramach przebiegu obrad „streszczenia wystąpień i dyskusji” powinny znajdować 

się w protokołach według § 31 pkt. 2, podpunkt 6 Statutu Gminy Kożuchów. A jest 

„Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję ... W dyskusji udział wzięli..... 

Przewodniczący zamknął dyskusję.”. 

4. Zwróciła się do mnie z pisemną prośbą mieszkanka Kożuchowa. Reprezentuje R.O.D. 

„Zjednoczeni” w Kożuchowie i na podstawie art. 17 ustawy o R.O.D. z dnia 13 grudnia 

2013 roku – chce starać się o pomoc gminy dla R.O.D. „Zjednoczeni”. 

Sprawę telefonicznie omawiałam z Panią Sekretarz, ale do tej pory nie otrzymałam żadnej 

odpowiedzi, więc proszę o jej udzielenie w formie pisemnej. 
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Mieszkańcy stawiają proste pytania o możliwości sfinansowania ich potrzeb, czyli 

podłączenia prądu, zbudowania zaplecza sanitarnego, czy zbudowania ogrodzenia.  

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

5. Zamontowanie lustra przy wyjeździe z ulicy Zygmuntowskiej – Podbrzezie Dolne, na ulicę 

Inwestycyjną. Zamontowanie znaku ograniczenia prędkości do 20 km/h przed tym 

skrzyżowaniem. 

6. Wzrost cen za usługi na Cmentarzu Komunalnym – wyjaśnienie powodów dużych podwyżek.  

 

Do pkt. 5.1. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek aby w pierwszej 

kolejności poddany został pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLVI/12/17/ 

Zmiana została przyjęta większością głosów. /za- 8/ 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Zwolińska Magdalena - Sekretarz Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLVI/12/17/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLVI/12/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Do pkt. 5.2. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. /numer druku XLVI/1/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Do pkt. 5.3. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Nowosolskiemu na dofinansowanie organizacji Powiatowych 



10 

 

Zawodów w Sportach Pożarniczych Drużyn OSP. /numer druku XLVI/2/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Do pkt. 5.4. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie odpłatnego 

nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XLVI/3/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 0, nie głosowało - 1/ 

Do pkt. 5.5. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie  zmieniającej 

uchwały w sprawie powołania Kapituły Honorowej. /numer druku XLVI/4/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Do pkt. 5.6. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane z obsługą 

stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku XLVI/6/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Do pkt. 5.7. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej w celu realizacji zadania publicznego polegającego na organizacji komunikacji 

miejskiej w ramach projektu pn.: „Przyjazna Komunikacja Publiczna w Nowosolskim 

subObszarze Funkcjonalnym”. /numer druku XLVI/7/17/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz - radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa.  

 Podczas dyskusji poproszono o podanie informacji, czego dotyczy dotacja. Zapytano 

również, czy projekt obejmie również przystanek autobusowy przy ulicy Nowosolnej 

w Kożuchowie. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Do pkt. 5.8. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na 

rekompensatę pieniężną za czas służby przekraczający normę określoną w art. 33 ust. 2 ustawy 

o Policji. /numer druku XLVI/8/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

 

Do pkt. 5.9. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne związane z zakupem 

ambulansu dla WS SP ZOZ w Nowej Soli. /numer druku XLVI/9/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Do pkt. 5.10. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Kożuchowa na lata 2016-2022”. /numer druku 

XLVI/10a/17/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara - radna Rady Miejskiej, Karkowski Andrzej 

– firma GreenKey.  

 Podczas dyskusji zapytano, jakie są efekty konsultacji społecznych w zakresie 

dotyczącym projektu. Następnie poproszono o przekazywanie informacji na temat planowanych 

konsultacji społecznych. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Do pkt. 5.11. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi 
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powiatowej nr 1050F Książ Śląski – Czasław”. /numer druku XLVI/11/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

 

Do pkt. 5.12. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. /numer 

druku XLVI/13/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.13. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. /numer 

druku XLVI/14/17/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, Jagasek Paweł - 

Burmistrz Kożuchowa, Piasecki Józef - dziennikarz Gazety Lubuskiej. 

 Podczas dyskusji zapytano, kto oraz w jakim celu będzie dzierżawił budynek po byłej 

Straży Miejskiej oraz po byłej filii Powiatowego Urzędu Pracy przy ulicy Słowackiego. 

Następnie zapytano, czy remont obejmie również elewację budynku. Zapytano również, jaki 

wyniesie koszt wynajmu budynku przez dzierżawcę. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

 

 

Do pkt. 5.14. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 

na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku XLVI/15/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 
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Do pkt. 5.15. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie uchwalenia statutu Centrum Kultury Zamek w Kożuchowie. /numer druku 

XLVI/16/17/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: c, Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, Piasecki Józef - 

dziennikarz Gazety Lubuskiej. 

 Podczas dyskusji zapytano, w jakiej formie będzie prowadzona działalność 

gastronomiczna przez Centrum Kultury "Zamek" w Kożuchowie oraz czy będzie zwiększone 

zatrudnienie w instytucji kultury. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Niezgodzki Jacek - radny Rady Miejskiej, Szczepankiewicz 

Katarzyna - Radca Prawny UM, Trojanowski Sławomir - Prezes P.U.K. USKOM, Brzezińska 

Barbara - radna Rady Miejskiej, Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 

Raczykowski Krzysztof - sołtys sołectwa Mirocin Dolny, Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, 

Pikulski Adrian - radny Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz - radny Rady Miejskiej, Szukiełowicz 

Zdzisław - radny Rady Miejskiej. 

 Podczas dyskusji omówiono rozbieżność prawną, dotyczącą podłączenia sieci 

wodno-kanalizacyjnej do gospodarstwa domowego.  

 Następnie Brzezińska Barbara - radna Rady Miejskiej poinformowała o braku informacji 

w sprawie zatwierdzenia zmiany nazw ulic 22 Lipca oraz 9 Maja w Kożuchowie oraz złożyła na 

ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej sprawozdanie z prac Komisji ds. zmian nazw ulic.  

 Poinformowano, że Rada Miejska w Kożuchowie kadencji 2014- 2018 otrzymała 

pamiątkowy medal od Koła Nr 10 Związku Żołnierzy Wojska Polskiego w Kożuchowie.  

 Następnie zapytano o możliwość wybudowania małej hali sportowej przy Szkole 

Podstawowej w Mirocinie Dolnym oraz poproszono o wstępną informację, kiedy zostaną 

zabezpieczone środki oraz kiedy odbędą się starania o dofinansowanie na ten cel.  
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 Następnie zapytano o możliwość zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy 

na renowację ubytków murów obronnych przy ulicy Szprotawskiej. 

 Zapytano również o możliwość poprawienia nawierzchni parkingów przy Cmentarzach 

Komunalnym, poproszono o pomoc w uwidocznieniu hydrantów na terenach wiejskich. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XLIV został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 

0, wstrzymało się od głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XLV został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw - 0, 

wstrzymało się od głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

Do pkt. 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:40. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

    Protokołowała                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Magdalena Ozgowicz       Ireneusz Drzewiecki 

 

 


